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Protokół nr 17/19                                                                                                                      

posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej, Finansów,                                                                 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa                                                                                                            

w Urzędzie Gminy Nowe                                                                                                                          

w dniu 19 grudnia 2019 roku                                                                                                                  

od godz. 1430 do 1435 

 

Na posiedzeniu obecnych było 8 członków (wszyscy) Komisji Polityki Gospodarczej, 

Finansów, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. W posiedzeniu Komisji uczestniczył również 

Skarbnik Gminy Jerzy Wotkowski. 

 

Przewodnicząca Komisji Danuta Zielińska otworzyła posiedzenie i powitała zebranych. 

Poinformowała, że obrady Komisji Rady Miejskiej są rejestrowane za pomocą urządzeń 

nagrywających dźwięk. Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych 

osób uczestniczących w obradach Rady Miejskiej w Nowem została umieszczona  

do zapoznania się z jej treścią na drzwiach sali obrad oraz w Biuletynie Informacji Publicznej 

www.bip.gminanowe.pl w zakładce Organy – Rada Miejska i na stronie www.gminanowe.pl 

w zakładce –Moja Gmina. 
 

Tematy posiedzenia: 

1.  Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej. 

2.  Sprawy bieżące. 

 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag. 

Ad. 1/  

1. Projekt uchwały zmieniający budżetu gminy Nowe na rok 2019  

Skarbnik Gminy Jerzy Wotkowski poinformował, że w stosunku do tej wersji, która 

została już omówiona, jest jedna zmiana po stronie dochodów, ponieważ decyzją Ministra 

Finansów z dnia 11 grudnia, przyznano gminie środki z subwencji ogólnej. Minister swoją 

rezerwę budżetową podzielił na gminy. Te gminy, których dochody podatkowe są niższe  

o 85% średniej krajowej, otrzymały subwencje. Dnia 13 grudnia na stronie programu Bestia, 

którym Skarbnik się posługuje ukazała się ta subwencja.  

Jest konieczność wprowadzenia tej zmiany, ponieważ po stronie dochodowej plan dochodów  

z Ministerstwa musi zgadzać się z budżetem. Środki te wynoszą 91 454 zł, które po stronie 

wydatkowej zostały rozdysponowane na drogi publiczne oraz gospodarkę komunalną, a jeżeli 

nie zostaną wydatkowane w całości, to będą to wolne środki na rok 2020.  

Pytania: brak 

 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej budżet Gminy Nowe  

Obecnych 8 członków Komisji. 8 głosów za przyjęciem projektu, brak głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się.  

Komisja jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniający budżet 

Gminy Nowe na 2019 rok.  

 

Ad.2/ 

Spraw bieżących do omówienia nie zgłoszono 

 

 

http://www.bip.gminanowe.pl/
http://www.gminanowe.pl/
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Przewodnicząca Komisji Danuta Zielińska podziękowała zebranym oraz zamknęła 

posiedzenie Komisji o godz. 1435. 

 

Protokołowała:  

Paulina Bogdańska 
  


